
 

 

1 

 

 

 Protokół nr 129/2018 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 15 stycznia 2018r. 

 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 

załącznik nr 1/. Na wniosek przewodniczącego rozszerzono porządek posiedzenia o 

następujące punkty: 

 

1. Zapoznanie się z informacją z konsultacji projektu uchwały Rady Powiatu w 

sprawie ustalenia rozkładu godzin aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu 

Nowomiejskiego. 

2. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia rozkładu godzin 

aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Nowomiejskiego. 

3. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zakończenia postępowania 

konkursowego na stanowisko Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 

w Nowym Mieście Lubawskim. 

4. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zatrudnienia Dyrektora Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w  Nowym Mieście Lubawskim. 

5. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie uchylenia uchwały  Nr 76/405/2012 

Zarządu  Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia  

20 września 2012 r. upoważnienia Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Nowym Mieście Lubawskim do składania oświadczeń woli związanych 

z prowadzeniem bieżącej działalności powiatu. 

6. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie upoważnienia Dyrektora 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Nowym Mieście Lubawskim do 

składania oświadczeń woli związanych z prowadzeniem bieżącej działalności 

powiatu. 

 

Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag.  Za przyjęciem 

zmienionego porządku obrad głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, M. 

Buliński. Stanowi on załącznik nr 2.  

 

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołu nr 126/2017, 

127/2017. 

 

Pan Starosta zapytał, czy ktoś ma uwagi do protokołów nr: 126/2017, 127/2017. 

 

Członkowie Zarządu nie zgłosili uwag do protokołów. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął protokół nr 126/2017. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, 

B. Grzywacz, M. Buliński. 

Zarząd jednogłośnie przyjął protokół nr 127/2017. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, 

B. Grzywacz, M. Buliński. 
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Drugim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją o 

wydatkowaniu środków finansowych Warsztatu Terapii Zajęciowej za IV kwartał 

2017r. 

/na posiedzenie weszła pani Anna Marchlewska - Barczewska – pracownik PCPR/ 

 

Pani Marchlewska-Barczewska poinformowała, że kwartalna informacja jest zgodna z planem 

finasowym WTZ na rok 2017. 

 

Informacja o wydatkowaniu środków finansowych WTZ stanowi załącznik nr 3. 

/pani A. Marchlewska-Barczewska opuściła posiedzenie Zarządu/  

 

Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zatwierdzenia planu rzeczowego robót Zarządu Dróg Powiatowych w Nowym 

Mieście Lubawskim z siedzibą w Kurzętniku na rok 2018. 

/na posiedzenie wszedł pan R. Kłosowski – dyrektor ZDP z/s w Kurzętniku/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.  

Pan Kłosowski omówił plan rzeczowy robót ZDP na rok 2018. Dodał, że w załączniku do 

projektu uchwały należy dokonać poprawki w roku, powinno być „ na 2018 rok” oraz 

poprawki w numeracji paragrafów. 

Pan Buliński zapytał na jakim etapie są postępowania przetargowe jeśli chodzi o planowane 

inwestycje. 

Pan Kłosowski odpowiedział, że na drogę Małe Bałówki – Szfarnia przetarg jest zakończony, 

nie jest jeszcze roztrzygnięty. Natomiast na drogę Skarlin – Lekarty – Nowy Dwór przetarg 

będzie ogłoszony w tym miesiącu. 

Pan Buliński stwierdził, że termin ogłoszenia przetargu jest tutaj kluczowy. 

 

Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. 

Trzaskalska, B. Grzywacz, M. Buliński. 

 

Czwartym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie przystąpienia do prac przygotowawczych związanych z inwestycją 

„Przebudowa drogi powiatowej Nr 1248N gr. woj. (Ciche) – Nielbark – gr. woj. 

(Brzozie) na odcinku granica województwa Tereszewo – Nielbark”. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.  

Pan Kłosowski wyjaśnił, że planuje się wykonać odcinek o długości ok. 10,385 km. Dodał, że 

w kosztach realizacji inwestycji partycypuje gmina Kurzętnik.  

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, M. Buliński. 

 

Piątym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosków dotyczących dróg 

powiatowych na terenie gminy Grodziczno. 

 

Pan  Kłosowski poinformował, że Zarząd już rozpatrywał wnioski, które były zgłaszane na 

Komisji i Sesji Rady Gminy w Grodzicznie. Omówił poszczególne wnioski, stwierdził że 

wskazane we wniosku remonty dróg są zasadne. Dodał, że we wcześniejszej odpowiedzi do 

gminy była przekazana informacja, iż inwestycjami prorytetowymi są drogi, które są ujęte w 

programie odnowy dróg oraz remont szpitala. Nadmienił, że remonty czastkowe dróg są 
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wykonywane na bieżąco. Pan Kłosowski stwierdził, że w odpowiedzi do gminy należałoby 

podtrzymać wcześniejszą decyzję Zarządu.  

Pan Starosta przychylił się do stwierdzenia pana Kłosowskiego.  

 

Wniosek gminy Grodziczno stanowi załącznik nr 4. 

 

/pan R. Kłosowski opuścił posiedzenie Zarządu/ 

 

/pan Starosta opuścił posiedzenie Zarządu, Pani Wicestarosta przejęła prowadzenie obrad/ 

 

Szóstym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie uzgodnienia projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w 

miejscowości Kurzętnik, gmina Kurzętnik. 

/na posiedzenie wszedł pan Andrzej Samsel – naczelnik Wydziału Architektury i 

Budownictwa/ 

 

Pan Samsel poinformował, że jest to teren przy Zespole Szkół Zawodowych w Kurzętniku. 

Dodał, że projektowane przeznaczenie to zabudowa mieszkaniowo – usługowa, drogi.  

Pani Wicestarosta odczytała projekt uchwały. 

 

Wniosek gminy Kurzętnik stanowi załącznik nr 5. 

Opinia Wydziału Środowiska i Rolnictwa stanowi załącznik nr 6. 

Opinia Wydziału Środowiska i Rolnictwa stanowi załącznik nr 7. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: K. Trzaskalska, B. Grzywacz, M. 

Buliński. 

/pan A. Samsel opuścił posiedzenie Zarządu/ 

 

Siódmym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie powierzenia Gminie Biskupiec zadania z zakresu właściwości 

powiatu polegającego na założeniu i prowadzeniu publicznej szkoły podstawowej 

specjalnej. 

/na posiedzenie weszła pani Barbara Orłowska – naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i 

Promocji oraz pan Mirosław Wodara – dyrektor ZSZ/ 

 

Pani Orłowska poinformowała, że na wniosek Wójta Gminy Biskupiec powierza się gminie 

zadanie polegające na założeniu i prowadzeniu publicznej szkoły podstawowej specjalnej. 

Dodała, że radca prawny stwierdził, iż nie ma przeciwskazań do powierzenia zadania dwóm 

gminom. Nadminiła, że przy składaniu wniosków rodzice będą informowani, że jeżeli 

wybiorą szkołę specjalną poza terenem powiatu to gmina nie ma obowiązku dowozić dzieci 

do szkoły specjalnej w innym powiecie. 

Pani Wicestarosta odczytała projekt uchwały. 

 

/pan Starosta wszedł na posiedzenie Zarządu i przejął prowadzenia obrad/ 

 

Wniosek Wójta Gminy Biskupiec stanowi załącznik nr 8. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, M. Buliński. 
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Ósmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przeprowadzenia konsultacji projektu uchwały Rady Powiatu w Nowym 

Mieście Lubawskim w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szkół 

dla których Powiat Nowomiejski jest organem rejestrującym. 

 

Pani Orłowska wyjaśniła, że zgodnie z ustawą o finansowaniu zdań oświatowych są zmiany 

dotyczące dotowania szkół, dla których powiat jest ogranem rejestrującym. Dodała, że 

główną zmianą jest to, iż od mementu otrzymania metryczki od szkoły niepublicznej o 

uprawnieniach szkół publicznych dla dorosłych będą otrzymywali 100 % subwencji. 

Zaproponowała, żeby konsultacje odbyły się w dniach od 22 do 29 stycznia, natomiast 

spotkanie z organizacjami pozarządowymi 29 stycznia.  

 

Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 

szkół dla których Powiat Nowomiejski jest organem rejestrującym stanowi załącznik nr 9. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

M. Buliński. 

 

Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przyjęcia analizy wydatków poniesionych na wynagrodzenia nauczycieli w 

2017r. oraz wypłaty jednorazowego dodatku uzupełniającego. 

 

Pani Orłowska poinformowała, że spełnione zostały średnie dotyczące wynagrodzeń we 

wszystkich stopniach awansu zawodowego nauczycieli.  

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

M. Buliński. 

 

Pani Grzywacz zapytała, czy wystarcza subwencji na pokrycie kosztów szkół. 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że nie wystarcza subwencji, powiat musi dokładać środki.  

 

Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przyjęcia do realizacji w 2018r. kalendarza powiatowych uroczystości i 

konkursów o charakterze edukacyjnym, kulturalnym, zdrowotnym, promocyjnym i 

sportowym. 

 

Pani Orłowska omówiła kalendarz powiatowych uroczystości. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

M. Buliński. 

 

Jedenastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się ze sprawozdaniem z 

pracy Wydziału Oświaty, Kultury i Promocji Starostwa Powiatowego w Nowym Mieście 

Lubawskim za rok 2017. 

 

Pani Orłowska omówiła sprawozdanie, które stanowi załącznik nr 9. 

 

Pierwszym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było zapoznanie się z 

informacją z konsultacji projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia rozkładu 

godzin aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Nowomiejskiego. 
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Pani Orłowska poinformowała, że nie wpłynęły żadne ankiety dotyczące w/w projektu 

uchwały. Dodała, że w spotkaniu uczestniczyło dwóch przedstawicieli Rady Organizacji 

Pozarządowych, którzy nie wnieśli uwag i pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

 

Informacja stanowi załącznik nr 10. 

 

Drugim punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały 

Rady Powiatu w sprawie ustalenia rozkładu godzin aptek ogólnodostępnych na terenie 

Powiatu Nowomiejskiego. 

 

Pani Orłowska poinformowała, że na terenie powiatu tylko jedna apteka nie jest 

uwzględniona w grafiku dyżurów, jest to apteka w Biskupcu. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, M. Buliński. 

 

Pan Starosta przedstawił Członkom Zarzadu ofertę współpracy z portalem 

NoweMiasto.DlaWas.info. Dodał, że na chwilę obecną nie jest zainteresowany w/w ofertą, 

poprosił Członków Zarządu o zapoznanie się z nią. 

/pani B. Orłowska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Dwunastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu w Nowym Mieście 

Lubawskim na 2018 rok. 

/na posiedzenie weszła pani Anna Andrzejczak – kierownik Biura Rady Powiatu/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, M. Buliński. 

 

Trzynastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie uchwalenia planu pracy stałych komisji Rady Powiatu w Nowym 

Mieście Lubawskim na 2018 rok. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, M. Buliński. 

 

/pani A. Andrzejczak opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Czternastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie deponowania środków pieniężnych na lokatach terminowych typu 

OVERNIGHT. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

M. Buliński. 
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Piętnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie upoważnienia kierowników jednostek budżetowych powiatu nowomiejskiego do 

zaciągania zobowiązań z tytułu umów, których realizacja w roku budżetowym 2018 i 

latach następnych jest niezbędna do zapewnienia ciągłości działania jednostki i z 

których wynikające płatności przekraczają poza rok budżetowy 2018. 

 

/pan Starosta opuścił posiedzenie Zarządu, Pani Wicestarosta przejęła prowadzenie obrad/ 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: K. Trzaskalska, B. Grzywacz, M. 

Buliński. 

 

Szesnastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr XL/291/2017 Rady Powiatu w Nowym Mieście 

Lubawskim z dnia 14 grudnia 2017r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na lata 2018 – 2034. 

  

Pani Skarbnik omówiła zmiany w WPF i w budżecie powiatu na rok 2018. 

 

/pan Starosta wszedł na posiedzenie Zarządu i przejął prowadzenia obrad/ 

 

Pan Buliński poruszył kwestię dotyczącą sprzedaży nieruchomości w Czachówkach. Zapytał, 

czy jest ktoś zainetresowany kupnem nieruchomości. 

Pan Starosta odpowiedział, że powinno się ogłosić rokowania dotyczące sprzedaży 

Czachówek. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, M. Buliński. 

 

Siedemnastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków w uchwale Nr XL/292/2017 

Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 14 grudnia 2017r.  w sprawie 

uchwalenia budżetu powiatu nowomiejskiego na 2018r.  

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, M. Buliński. 

 

Osiemnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z uchwałami RIO nr: 

RIO.IV-0120-1/18 w sprawie opinii o prawidłowości planowanej kwoty długu powiatu 

oraz RIO.IV.0120-2/18 w sprawie opinii o możliwości sfinansowania deficytu budżetu 

przedstawionego w uchwale budżetowej Powiatu Nowomiejskiego na 2018 rok. 

 

Pani Skarbnik poinformowała, że opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej są pozytywne. 

Opinie RIO stanowią załączniki nr 11 i 12. 

 

Trzecim punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie zakończenia postępowania konkursowego na stanowisko Dyrektora 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Nowym Mieście Lubawskim. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały, z pominieciem podstawy prawnej. 
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Pani Wicestarosta poinformowała, że złożona była tylko jedna oferta tj. pani Marchlewskiej-

Barczewskiej. Dodała, że w/w osoba posiada odpowiednie kwalifikacje do pełnienia funkcji 

dyrektora PCPR. Nadmieniła, że podczas rozmowy kwalifikacyjnej pani Marchlewska-

Barczewska przedstawiła koncepcję rozwoju jednostki. 

 

Protokół z naboru stanowi załącznik nr 13. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

M. Buliński. 

 

Czwartym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały 

Zarządu Powiatu w sprawie zatrudnienia Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w  Nowym Mieście Lubawskim. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

M. Buliński. 

 

Piątym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie uchylenia uchwały  Nr 76/405/2012 Zarządu  Powiatu w Nowym 

Mieście Lubawskim z dnia 20 września 2012 r. upoważnienia Dyrektora Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Nowym Mieście Lubawskim do składania oświadczeń woli 

związanych z prowadzeniem bieżącej działalności powiatu. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Sekretarz poinformowała, że należałoby dokonać poprawki w § 1 dotyczącej terminu 

uchylenia uchwały, powinno być „z dniem 23 stycznia 2018r.”, ponieważ pani Łydzińska – 

dyrektor PCPR jest zatrudniona do dnia 22 stycznia. 

 

Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. 

Trzaskalska, B. Grzywacz, M. Buliński. 

 

Szóstym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie upoważnienia Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w 

Nowym Mieście Lubawskim do składania oświadczeń woli związanych z prowadzeniem 

bieżącej działalności powiatu. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Sekretarz poinformowała, że należałoby uzupełnić nazwę jednostki o wyraz „Pomocy” 

w § 1 i 2 projektu uchwały. 

 

Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. 

Trzaskalska, B. Grzywacz, M. Buliński. 

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

 

Pan Buliński poruszył kwestię remontu szpitala. Zapytał na jakim etapie jest podpisanie 

umowy z wykonawcą. 

Pan Starosta odpowiedział, że umowa nie jest jeszcze podpisana, planuje się podpisanie 

dokumentu na 23 stycznia. Wyjaśnił, że opóźnienia związane z podpisaniem umowy z 
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wykonawcą wynikają z odwołaniem firmy, która brała udział w przetargu do Krajowej Izby 

Odwoławczej. Nadmienił, że z informacji które posieda wynika, iż w/w firma nie odebrała 

jeszcze wyroku KIO. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że w uchwalonym budżecie na rok 2018 jest 7/8 środków na remont 

szpitala. Dodała, że nie można dokonać zmiany w budżecie, który zaczyna obowiązywać od   

1 stycznia 2018r. Poinformowała, że dopiero na sesji styczniowej zostanie wpisana 1/8 

brakujących śroków ne remont szpitala. 

 

Starosta podziękował za udział w posiedzeniu i zamknął obrady. 

   

 

                                                                                                  Przewodniczący Zarządu 

                                                                                                           Andrzej Ochlak 

Protokół sporządziła                                                                         

Ewelina Kubacka                                         


